
We zijn nog aan het nagenieten van de ‘nieuwe Leden-
avond’ de we op 14 februari hadden in ons clubgebouw de 
Steenuil. De grote zaal was vol met bijna veertig enthousi-
aste NVWC’ers. We zijn een groeiende vereniging en bijna 
wekelijks meldt zich wel weer iemand aan en dat is natuur-
lijk prima. Veel van die nieuwe leden zien we niet direct 
op onze activiteiten, maar om de drempel wat te verlagen 
hebben we deze avond in het leven geroepen, waar de 
nieuwe leden allemaal persoonlijk zijn uitgenodigd. Blijk-
baar is het een schot in de roos, want volgens mij hebben 
de mensen een hele nuttige en leuke avond gehad. 

Voor ons was het in ieder geval fijn om te kunnen vertellen wat 
we voor een club zijn en wat we willen. Onze drie hoofdthe-
ma’s kwamen aan de orde: natuurstudie, natuurbescherming 

en natuurvoorlichting en educatie. En alle drie facetten zagen we 
ook terug in de loop van de avond. De NVWC drijft op de werkgroe-
pen en die hebben uitgelegd wie ze zijn, wat ze willen en hoe ze dat 
doen. Aan de vragen uit de zaal merkten we dat er veel belang-

stelling was. Ik ga niet herhalen wat de werkgroepen allemaal 
hebben verteld , want veel daarvan vindt u terug in deze Hak-al. 
In het jaarverslag zien we wat de werkgroepen allemaal hebben 
gedaan en ik sta elke keer weer versteld wat we, met een relatief 
kleine groep, ieder jaar weer voor elkaar krijgen.

Wij, als bestuur moeten zorgen dat de randvoorwaarden voor de 
werkgroepen op orde zijn en we houden ons bezig met ‘werk-
groepoverstijgende’ zaken. Zo zijn we regelmatig in gesprek met 
de gemeente over het beheer en over biodiversiteit. Ook hebben 
we, samen met het burgerinitiatief Volencampen, geprobeerd 
om het agrarische beheer van de graslanden in dit historische 
gebied vlakbij de binnenstad minder intensief te krijgen. Het leek 
erop dat het een gebied zou worden van ‘Land van ons’ dat staat 
voor natuur inclusieve landbouw, maar dat ketste op het laatste 
moment af. Gelukkig heeft de eigenaar, het Rijksvastgoedbedrijf, 
wel besloten dat de nieuwe pachter het beter, biologisch moet 
beheren. Daar zijn we blij mee en we hopen dat we nu ook meer 
planten en dieren gaan zien terugkeren op de Volencampen.
We laten het hierbij, maar duik snel deze Hak-al in en verbaas je 
over wat we in 2023 allemaal hebben uitgevoerd.  

Van het bestuur
bestuur@nvwc.nl

door Kars Veling
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